

PATENT ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1
 Stylesheet Version v1.2

EPAS ID: PAT6688570

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	ASSIGNMENT
CONVEYING PARTY DATA	
Name	Execution Date
SAFRAN ELECTRONICS & DEFENSE	02/01/2021
RECEIVING PARTY DATA	
Name:	COMPAGNIE GENERALE DES ETABLISSEMENTS MICHELIN
Street Address:	23 PLACE DES CARMES DECHAUX
City:	CLERMONT-FERRAND
State/Country:	FRANCE
Postal Code:	63000
Name:	SAFRAN LANDING SYSTEMS
Street Address:	7 RUE GENERAL VALERIE ANDRE
City:	VELIZY-VILLACOUBLAY
State/Country:	FRANCE
Postal Code:	78140
Name:	SAFRAN
Street Address:	2 BOULEVARD DU GENERAL MARTIAL VALIN
City:	PARIS
State/Country:	FRANCE
Postal Code:	75005
PROPERTY NUMBERS Total: 1	
Property Type	Number
Application Number:	17271884
CORRESPONDENCE DATA	
Fax Number:	(703)621-7155
<i>Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.</i>	
Phone:	7036217140
Email:	mailroom@mg-ip.com
Correspondent Name:	MUNCY, GEISSLER, OLDS & LOWE, PC
Address Line 1:	4000 LEGATO RD., SUITE 310
Address Line 4:	FAIRFAX, VIRGINIA 22033

ATTORNEY DOCKET NUMBER:	4005/0864PUS1
NAME OF SUBMITTER:	JOE MCKINNEY MUNCY
SIGNATURE:	/Joe McKinney Muncy/
DATE SIGNED:	05/03/2021
Total Attachments: 8 source=Partial assignment in French 4833-5739-8501 v.1#page1.tif source=Partial assignment in French 4833-5739-8501 v.1#page2.tif source=Partial assignment in French 4833-5739-8501 v.1#page3.tif source=Partial assignment in French 4833-5739-8501 v.1#page4.tif source=Partial assignment in English 4813-7775-2549 v.1#page1.tif source=Partial assignment in English 4813-7775-2549 v.1#page2.tif source=Partial assignment in English 4813-7775-2549 v.1#page3.tif source=Partial assignment in English 4813-7775-2549 v.1#page4.tif	

Contract for the assignment of Titles

Between

Safran Electronics & Defense, a simplified joint-stock company (SAS) with a capital of €45,570,621.90, having its registered office at 72-76 rue Henry Forman 75015 Paris, registered with the Paris Trade and Companies Registry under number 480 107 911, represented by Mr. François DUFRESNE de VIREL, Intellectual Property Manager.

Hereinafter referred to as "the Assignor" or "Safran Electronics & Defense"

On the one hand,

And

Compagnie Générale des Établissements Michelin, a partnership limited by shares (SCA) with a capital of €356,678,604.00, having its registered office at 23 place des Carmes Déchaux, 63000 Clermont-Ferrand, registered with the Clermont Ferrand Trade and Companies Register under number 855 200 887, represented by Ms. Sylvia COHEN, Intellectual Property Manager

Hereinafter referred to as "Michelin"

And

Safran Landing System, a simplified joint-stock company (SAS) with a capital of €83,707,455.00, having its registered office at 7 rue Général Valérie André 78140 Vélizy-Villacoublay, registered with the Versailles Trade and Companies Register under number 712 019 538, represented by Mr. Walid HAMZEH, Director of Strategic Development,

Hereinafter referred to as "Safran Landing Systems"

And

Safran, a public limited company (SA) with a capital of €85,447,187.80, having its registered office at 2 boulevard du Général Martial Valin 75005 Paris, registered in the Paris Trade and Companies Register under number 562 082 909, represented by Ms. Annie TRINQUET, Director of the Intellectual Property Centre of Excellence.

Hereinafter referred to as "Safran"

Hereinafter referred to as "the Assignees"

On the other hand,

The Assignor and the Assignees are hereinafter referred to individually as a "Party" and collectively as the "Parties".

Whereas:

The Parties signed a Cooperation Agreement in 2017 referenced SLS-DDS-2017-002 which defines the terms of the Parties' collaboration for the execution of the PresSense project (hereinafter the "AGREEMENT")

Within the framework of this AGREEMENT, the Parties worked together and were able to achieve several results. This is the invention known as the "Pressure Sensor in a Box" which has given rise to several patent applications, which to date are:

- A French priority application dated 31 August 2018, number FR 18 57877, publication number FR3085479.
- A PCT application dated 27 August 2019, claiming the priority date of the above application, number PCT/EP2019/072890, publication number WO202043744.

These patent applications will hereinafter be referred to as the "PATENT".

In order to preserve the intellectual property rights of the Parties as soon as possible, Safran Electronics & Defense has filed the above applications in its sole name.

Under the AGREEMENT, signed on 27 January, 2 and 22 February 2017, Michelin, Safran Landing System and Safran are by right co-owners of the invention covered by the PATENT. The purpose of this contract is therefore to restore the situation by the assignment of a share of the PATENT by Safran Electronics & Defense to the three other companies.

The purpose of this contract is therefore to make effective the assignment of a share of the ownership of Safran Electronics & Defense to Michelin, Safran and Safran Landing System.

A joint ownership regulation (hereinafter the "REGULATION") concerning the duties and obligations of all co-owners will be established thereafter between the various co-owners. This REGULATION shall cover the titles dealt with in this contract, but also other titles co-owned by the Parties arising from the 2017 Cooperation Agreement.

It has been agreed as follows:

Article 1: Purpose of the contract

1.1 Purpose

The purpose of this contract is the assignment free of charge by Safran Electronics & Defense to Michelin, Safran and Safran Landing of a share of its ownership of the PATENT and the rights attached thereto.

This assignment is made without exception or reservation so that the parties become co-owners.

1.2 Distribution

After this assignment, the distribution of the shares of the PATENT among the co-owners is as follows;

- Michelin [50%]
- Safran [16.5%]
- Safran Landing System [16.5%]
- Safran Electronics & Defense [17%]

Article 2: Enjoyment

The Assignor and the Assignees hereby become co-owners of the above rights and have full and complete enjoyment thereof.

The REGULATION shall specify the relationship and the duties and obligations of the Parties.

Article 3: Assignor's representations and warranties

The Assignor represents and warrants that it is the sole owner of the property rights in the assigned PATENT and that it is free to assign a share to the Assignees.

Article 4: Costs and registration

All costs, duties, taxes and fees due for all formalities relating to this assignment shall be borne by the Assignor.

This assignment shall be registered at the Assignor's request and expense in the registers of the National Institute of Industrial Property and the World Intellectual Property Organization.

The Assignees undertake to provide any document necessary for the registration of this assignment.

To proceed with the registration of this contract and to have it mentioned wherever necessary, all powers are given to the bearer of a copy of this document.

Article 5: Language of the contract & Applicable law

The Parties expressly agree that this contract is governed by and subject to French law. It is drafted in French. If translated into one or more languages, the French text alone will prevail in the event of a dispute.

Article 6: Disputes

Any difficulty concerning the validity, interpretation and/or execution of this contract will be submitted, in the absence of amicable resolution, to the exclusive jurisdiction of the Paris Judicial Court.

Article 7: Effective date

This contract shall take effect retroactively from 31 August 2018, the date of filing of the first patent application.

Done in eleven (11) original copies, two (2) for each party, one for each patent register concerned by the recording formalities, and one for the tax registration.

Safran Electronics & Defense
By: **Mr. François DUFRESNE of VIREL**
Title: Intellectual Property Manager.
Date: February 1, 2021
Signature:

Safran

By: **Ms. Annie TRINQUET**
Title: Director of the Intellectual Property Centre of Excellence
Date:
Signature:

**Compagnie Générale des Établissements
Michelin**

By: **Ms. Sylvia COHEN**
Title: Intellectual Property Manager
Date: 10/03/2021
Signature:

Safran Landing System

By: **Mr. Walid HAMZEH**
Title: Director of Strategic Development
Date: 11/02/2021
Signature:

Contrat de cession de Titres

Entre ,

Safran Electronics & Defense, société par actions simplifiée au capital de 45.570.621,90 €, dont le siège social est situé 72-76 rue Henry Forman 75015 Paris, immatriculée au Registre du Commerce et des Sociétés de Paris sous le numéro 480 107 911, représentée par Monsieur François DUFRESNE de VIREL, Responsable Propriété Intellectuelle.

Ci-après désignée « *le Cédant* » ou « *Safran Electronics & Defense* »

D'une part,

Et

Compagnie Générale des Établissements Michelin, société en commandite par actions au capital de 356 678 604,00 € euros dont le siège social est situé 23 place des Carmes Déchaux 63000 Clermont-Ferrand, immatriculé au registres du Commerce et Société de Clermont-Ferrand sous le numéro 855 200 887 représentée par Madame Sylvia COHEN, Responsable Propriété Intellectuelle

Ci-après désignée « *Michelin* »

Et

Safran Landing System, société par actions simplifiée au capital de 83.707.455,00 €, dont le siège social est situé 7 rue Général Valérie André 78140 Vélizy-Villacoublay, immatriculé au Registre du Commerce et des Sociétés de Versailles sous le numéro 712 019 538, représentée par Monsieur Walid HAMZEH, Directeur du Développement Stratégique,

Ci-après désignée « *Safran Landing Systems* »

Et

Safran, société anonyme au capital de 85 447 187,80 € dont le siège social est situé 2 boulevard du Général Martial Valin 75005 Paris, immatriculé au Registre du Commerce et des Sociétés de Paris sous le numéro 562 082 909, représentée par Madame Annie TRINQUET, Directrice du Centre d'Excellence Propriété Intellectuelle.

Ci-après désignée « *Safran* »

Ci-après désignées « *les Cessionnaires* »

D'autre part,

Le Cédant et les Cessionnaires étant ci-après désignés individuellement « *Partie* » et collectivement « *Parties* »

Étant préalablement exposé ce qui suit :

Les Parties ont signé un Accord de Coopération en 2017 référencé SLS-DDS-2017-002 qui définit les modalités de la collaboration des Parties pour l'exécution du projet PresSense (ci-après l'« *ACCORD* »)

Dans le cadre de cet ACCORD, les Parties ont travaillé conjointement et ont pu aboutir à plusieurs résultats. Il est ici question de l'invention dit « Capteur de pression sous boîtier » qui a donné lieu à plusieurs demandes de brevet, qui sont à ce jour :

- Une demande prioritaire française ayant pour date le 31 août 2018, numéro FR 18 57877, numéro de publication FR3085479.
- Une demande PCT du 27 août 2019, réclamant la date de priorité de la demande citée précédemment, numéro PCT/EP2019/072890, numéro de publication WO202043744.

Ces demandes de brevet seront désignées ci-après sous le terme de « *BREVET* ».

Afin de préserver au plus tôt les droits de propriété intellectuelle des Parties, Safran Electronics & Defense a effectué le dépôt des demandes précitées en son seul nom.

Au titre de l'ACCORD, signé les 27 janvier, 2 et 22 février 2017, Michelin, Safran Landing System et Safran sont de droit copropriétaires de l'invention couverte par le BREVET. Ce contrat a donc pour objet de rétablir la situation par la cession d'une quote-part du BREVET par Safran Electronics & Defense aux trois autres sociétés.

Ce contrat a donc pour objet de rendre effectif le transfert d'une quote-part de la propriété de Safran Electronics & Defense vers Michelin, Safran et Safran Landing System.

Un règlement de copropriété (ci-après le « *RÈGLEMENT* ») portant sur les devoirs et obligations de tous les copropriétaires sera établi par la suite entre les différents copropriétaires. Ce RÈGLEMENT portera sur les titres traités dans le présent contrat, mais aussi d'autres titres détenu en copropriété par les Parties issu du l'Accord de coopération de 2017.

Il a été convenu et arrêté ce qui suit :

Article 1. Objet de la convention

1.1 Objet

Ce contrat a pour objet la cession à titre gracieux par Safran Electronics & Defense au profit de Michelin, Safran et Safran Landing System d'une quote-part de sa propriété du BREVET et des droits attaché à celui-ci.

Cette cession est faite sans exception, ni réserve de sorte que les parties en deviennent copropriétaires.

1.2 Répartition

A l'issue de cette cession, la répartition des parts du BREVET entre les copropriétaires est la suivante :

- Michelin [50 %]
- Safran [16.5 %]
- Safran Landing System [16.5 %]
- Safran Electronics & Defense [17 %]

Article 2. Jouissance

Par la présente, le Cédant et les Cessionnaires seront copropriétaires des droits susvisés et en la jouissance plein et entière.

Le RÈGLEMENT précisera les relations ainsi que les devoirs et obligations des Parties.

Article 3. Déclaration et garantie du Cédant

Le Cédant déclare et garantit être le seul titulaire des droits de propriété du BREVET cédé et pouvoir librement céder une quote-part aux Cessionnaires.

Article 4. Frais et inscription

Tous frais, droits, taxes et honoraires dus pour toutes formalités relatives à la présente cession seront à la charge du Cédant.

La présente cession sera inscrite à la diligence et aux frais du Cédant sur les registres de l'Institut Nationale de la Propriété Industrielle et de l'Organisation Mondiale de la Propriété Intellectuelle.

Les Cessionnaires s'engagent à fournir tout document nécessaire pour l'enregistrement de la présente cession.

Pour procéder à l'inscription du présent contrat et pour le faire mentionner partout où besoin sera, tous pouvoirs sont donnés au porteur d'une copie des présentes.

Article 5. Langue du contrat & Droit applicable

De convention expresse entre les Parties, le présent contrat est régi et soumis au droit français. Il est rédigé en langue française. Dans le cas où il serait traduit en une ou plusieurs langues, seul le texte français ferait foi en cas de litige.

Article 6. Litige

Toute difficulté concernant la validité, l'interprétation et /ou l'exécution du présent contrat, sera soumis, à défaut de résolution amiable, à la compétence exclusive du Tribunal Judiciaire de Paris.

Article 7. Entrée en vigueur

Le présent contrat prend effet rétroactivement à la date du 31 août 2018, date du dépôt de la première demande de brevet.

Fait en onze (11) exemplaires originaux, deux (2) pour chaque partie, un pour chaque registre de brevets concerné par les formalités d'inscription, et un pour l'enregistrement fiscal.

Safran Electronics & Defense

Par : **M. François DUFRESNE de VIREL**

Titre : Responsable Propriété Intellectuelle.

Date : 1^{er} février 2021

Signature :



Safran

Par : **Madame Annie TRINQUET**

Titre : Directrice du Centre d'Excellence Propriété Intellectuelle

Date : 22 février 2021

Signature :



Compagnie Générale des Établissements Michelin

Par : **Madame Sylvia COHEN**

Titre : Responsable Propriété Intellectuelle

Date : 10/03/2021

Signature :



Safran Landing System

Par : **Monsieur Walid HAMZEH**

Titre : Directeur du Développement Stratégique

Date : 11/02/2021

Signature :

